
Åseda JvF

Årsmöteprotokoll: Jägargårde. + Teams 2023-06-27

1. Thomas Josefsson hälsade de samlade medlemmarna välkomna! Mötet öppnades.

2. Mötets behörighet. Stämman godkändes av mötesdeltagande

3. Val till mötesordförande valdes Thomas Josefsson.

4. Val till mötessekreterare valdes Påhl Andersson.

5. Val till 2 st justeringsmän valdes Mikaela Gross och Oliwer Lif.

6. Påhl Andersson läser upp verksamhetsberättelsen för 2022. Och godkändes. 

7. Ekonomiska rapporten lästes upp av Thomas Josefsson och godkändes.

8. Revisionsberättelsen lästes upp av Thomas Josefsson och godkändes.

9. Ansvarsfrihet för styrelsen godkändes för 2022.

10. Inga motioner inkomna.

    11.  Val av ordförande för en tid av ett år. Oliwer Lif

    12. Val på 4 styrelseledamöter för en tid av 2 år. (2025) Påhl A, Björn M och Mats Lif.

           Fyra från kvarvarande år (2024). Thomas Josefsson, Mikael Frisk,  och Glenn Blomgren.

    13. Revisorer på 1 år. Lars-Göran Elm och Tage Johansson. Suppleant Per Modig.

    14. 2 ordinarie och 1 suppleant till valberedningen på 1år. Stefan Gustavsson.(sammankalande) och  
Mikaela Gross. Suppleant Hampus Gustavsson.

    15.  2 representanter och 1 suppleant till Uppvidinge Jaktvårdskrets årsmöte. Oliwer Lif och Mikael Frisk.

           Suppleant: Glenn Blomgren.

    16. Delegation utförs av Oliwer Lif och Thomas Josefsson från styrelsen.

    17. Förvaring av föreningens vapen görs av Påhl Andersson.

    18. Medlemsavgiften 2024 kvarstår 300kr senior, 50kr junior. Styrelsen jobbar på ett nytt förslag till 2025 
om guld, silvser och brons medlemar, Oliwer Lif gick igenom kort vad detta var för något.

    19. Verksamhetsplan (aktivitetsprogram 2023) Thomas J, gick igenom och godkändes. Ny skjutledare 
Mikael Frisk ska göra en kort utbildning med Påhl Andersson.

    20. Årets budget visade Thomas Josefsson. Och godkändes. 408000Kr är investeringskostnad 2023. 
Söka i fonder och göra en sponsring bland företagen. Check kredit  ses över och godkändes.

    21. Thomas J går igenom byggnationer på skjutbanan. Har varit mycket strul pga av grävda och sönder 
körda kablar. Vi hoppas att grisbanan kommer igång 2024 vår-sommar. Ok att fortgå enligt plan.

    22. Thomas J pratade jägarexamen, skjutbanan är godkänd i fem år till, efter besiktning.

    23. Mikaela Gross påpekar att det inte finns någon junior verksamhet. Och hur vi ska ta hand om våra 
kvinnor i föreningen. Påhl A berättar att via Uppvidenge jaktvårdskrets har lite på gång i hela Uppvidinge 
och då kommer kommer att pratas om JQAT

    24. Mötesordförande Thomas Josefsson tackar och avslutar mötet.
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